

Racial

Dedicated to the Survival,
Expansion and Advancement
Of the White Race

Published by the Church of Creativity



IT'S ALRIGHT
TO BE WHITE!

Loyalty

CreativityAlliance.com

Issue No. 111

White People Awake - Save the White Race

May 43 AC
(2016 CE)

- WE BELIEVE that our Race is our Religion.
- WE BELIEVE that the White Race is Nature's Finest.
- WE BELIEVE that racial loyalty is the greatest of all honors, and racial treason is the worst of all crimes.
- WE BELIEVE that what is good for the White Race is the highest virtue; and what is bad for the White Race is the ultimate sin.
- WE BELIEVE that the one and only, true and revolutionary White Racial Religion - Creativity - is the only salvation for the White Race.



* Creativity ~ The Religion of the White Race! *

In This Issue

Oath of Dedication

Page 2

We Are Creators

... Not Skinheads

Page 2

Brickbats and Bouquets

Page 5

Introduction to Creativity

In German and English

Page 8

Book Review

Trials, Tribulations, Triumphs

Page 12

Racial Loyalty News

Page 14

Prison Contacts

Page 18

Sales/Creator Classifieds

Page 19

OUR RACE IS OUR RELIGION





Articles

Creativity: An Introduction for German Creators

By Brother Centurio

Church of Creativity Germany

<http://rahowadirectory.com/deutschland>

Ein herzliches Willkommen!

Für die deutschsprachigen Interessenten, Sympathisanten und für neue und zukünftige Mitglieder hier die Erläuterung einiger wichtiger Namen und Begriffe unserer Religion:

These are explanations of some important names and definitions regarding our religion – for interested persons who speak German, for sympathizers and for new and future members:

CREATIVITY

CREATIVITY ist der Name unserer Religion. Man kann das Wort mit „Schöpfungskraft“, „Schöpferkraft“, „Schaffenskraft“, „Schöpfertum“ übersetzen. CREATIVITY meint das Schöpfertum, das vor allen anderen Rassen der Weißen Rasse eigen ist und sie auszeichnet. Es befähigte sie, Zivilisationen zu schaffen und zu erhalten, wie beispielsweise in Europa, Nordamerika, Australien, Südafrika, Neuseeland. Die CREATIVITY-Religion stellt diese schöpferische Rasse in den Mittelpunkt ihres Glaubens. Immer geht es ausschließlich um Interessen der Weißen, ihre Förderung, ihre Ausbreitung. Für Anhänger von CREATIVITY sind das Befinden und die Wünsche anderer Rassen und von Mischlingen grundsätzlich vollständig belanglos: sie können in keiner Frage Vorrang erhalten und werden niemals berücksichtigt, um ihnen entgegenzukommen.

CREATIVITY is the name of our religion. You can translate this word into "Schöpfungskraft", "Schöpferkraft" (creative power), "Schaffenskraft", "Schöpfertum". CREATIVITY means the creative and productive spirit which is specific and distinguishing for the White Race. It enabled her to create and maintain civilizations, for example in all of Europe, North America, Australia, South Africa, New Zealand. The CREATIVITY religion puts this creative race in the center of its faith. It is always all about the interests of this race, its promotion and expansion. The condition and desires of other races or mongrels are in general completely unimportant to the adherents of CREATIVITY: the wishes of those will never be given priority and will in no case be taken into consideration in order to favor them or to meet half-way.

CREATORS

Ein CREATOR ist ein Kirchenmitglied, das sich als Angehöriger der schöpferischen Weißen Rasse zu ihr als dem höchsten Wert bekennt. Der deutsche Begriff wäre etwa „Gestalter“, „Erschaffer“,

„Schöpfer“, „Gründer“ oder „Schöpferischer“. Nun ist in unseren Breitengraden infolge der jüdisch-christlichen Kontamination der Begriff „der Schöpfer“ in anderem Zusammenhang geläufig. Um nicht sofort diese falsche Gedankenverbindung auszulösen, verwenden oder bevorzugen deutschsprechende Mitglieder von CREATIVITY ebenfalls den englischen Begriff „CREATOR“ zur Selbstbezeichnung. Intern spricht man sich weltweit als Bruder oder Schwester an.

Von CREATORS wird aufgrund ihres Bekenntnisses unter anderem erwartet, dass sie generell jeden freiwilligen sozialen Kontakt zu Andersrassigen und Mischlingen vermeiden, niedergelegt im 7. Gebot der 16 Gebote von CREATIVITY. (Wer bereits diese schon an den Neuling zu stellende Anforderung für übertrieben hält, braucht mit dem Gedanken einer ernst gemeinten Mitgliedschaft bei CREATIVITY nicht zu spielen.)

CREATORS sind Aktivisten. Sie wünschen sich Geschwister, die im wirklichen Leben Anstrengungen unternehmen, die gemeinsame Sache voranzubringen und den Glauben zu stärken. Grob gesagt, die Organisation ist kein Facebook- oder Twitter-Klub. Mitteilungen, Berichte, Meinungen sollen für Racial Loyalty verfasst werden. Dies ist die internationale, von der CHURCH OF CREATIVITY herausgegebene Zeitschrift. Zusätzlich sollte auch das Creator Forum genutzt werden und die jeweilige Website der Kirchenorganisation im betreffenden Land.

A CREATOR is a member of the Church who professes himself as a believer holding the most appreciation for the highest value, the creative White Race. The German definition would be approximately "Gestalter", "Erschaffer", "Schöpfer", "Gründer" or "Schöpferischer". After all, due to the judeo-christian contamination of our circle of latitude, the term "der Schöpfer" (the creator) is familiar otherwise. So as not to release this false association of ideas, German speaking members of CREATIVITY use or prefer the English term "CREATOR" as well. Internally members talk to each other as Brothers and Sisters.

Due to their profession it is expected from CREATORS among other things that they generally refuse and avoid to have any voluntary contact to members of the concoction of other races or to mongrels – as it is set down in the 7th Commandment of the 16 Commandments of Creativity. (Those who will estimate even this demand on beginners as exaggerated, need not toy with the idea of becoming an adherent of CREATIVITY.)

CREATORS are activists. They wish brothers and sisters who make efforts in real life in order to make progress with the common cause and who will strengthen the faith. Roughly spoken, the Church is no Facebook or Twitter club. Announcements, commentaries, statements should be written for Racial Loyalty, which is the international magazine published by the CHURCH OF CREATIVITY. In addition there should be used the Creator Forum and the specific Church website.

CHURCH OF CREATIVITY

CHURCH OF CREATIVITY bezeichnet die kirchliche Organisation. In der BRD wird der Name Kirche des Schöpfers Deutschland verwendet.

CHURCH OF CREATIVITY is the name of the Church organization. In the FRG we use the title or description Kirche des Schöpfers Deutschland.

BEN KLASSEN (1918–1993)

Der Gründer von CREATIVITY, der 1973 mit dem Buch Nature's Eternal Religion (dt. Die Ewige Religion der Natur) das Fundament legte. Das Lesen und wiederholte Studieren der Kapitel dieses Buches ist für CREATORS zentral. Ben Klassen war der Sohn deutschsprachiger Eltern und lebte die längste Zeit in Kanada und in den USA. Autobiographisches enthält das Kapitel „Mein eigenes spirituelles Erwachen“ in dem eben erwähnten Buch; auch die von Ben Klassen verfassten Werke Against the Evil Tide und Trials, Tribulations and Triumphs geben Bericht über sein Leben und Wirken. Das Gründungsjahr 1973 ist auch der Beginn (Jahr „0“) der intern verwendeten Zeitrechnung. Diesbezüglich ist „AC“ die Abkürzung für Anno de Creativitat. 2016 befinden wir uns somit im Jahr 43 AC. (Einzelheiten: The Creator Calendar Explained, Racial Loyalty Nr. 104, S. 14 f.)

The founder of CREATIVITY who in the year 1973 laid the foundation by publishing the book Nature's Eternal Religion (in German: Die Ewige Religion der Natur). For CREATORS it is central to read and study the chapters of this book repeatedly. Ben Klassen was the son of German speaking parents and a long-term resident in Canada and in the US. You may find autobiographic contents within the chapter "My Own Spiritual Awakening" in the book mentioned above; Ben Klassen wrote about his life and work in Against the Evil Tide and in Trials, Tribulations and Triumphs, too. The founding year 1973 also marked the beginning (Year "0") of the CREATIVITY era; this chronology is used internally. Regarding this the abbreviation "AC" derives from Anno de Creativitat. Thus in 2016 we are living in the year 43 AC. (Details: The Creator Calendar Explained, Racial Loyalty No. 104, p. 14–15)

CHURCH OF THE CREATOR

Die ursprüngliche Bezeichnung der Kirchenorganisation zur Zeit des Gründers. In Schriften Ben Klassens kommt der Name häufig vor. Er ist als historisch zu betrachten, denn der Name wurde in den USA gerichtlich streitig gemacht und wird deshalb von CREATIVITY seit 2003 nicht mehr verwendet. Bücher Ben Klassens enthalten aus diesem Grund seitdem einen entsprechenden Rechtshinweis. CHURCH OF CREATIVITY ist nun der zutreffende Name.

The original name of the Church organization during the times of the founder. In the writings of Ben Klassen this name appears frequently. It is to be considered as historical because the right to use the name was disputed in the US and therefore since 2003 CREATIVITY does not use the name any longer. For this reason books written by Ben Klassen contain a corresponding Legal Note. Currently CHURCH OF CREATIVITY is the accurate and legal name.

CREATIVITY ALLIANCE

Die Dachorganisation der Religion, der Einzelkirchen und für Einzelmitglieder weltweit, mit Sitz in Australien. (Sich anders nennende Einheiten sowie Einzelpersonen aus der früheren Church of the Creator, die nicht Mitglieder der CHURCH OF CREATIVITY wurden, sind nicht anerkannt, mit solchen besteht keine Verbindung.) Als Ziele der Allianz kann man zusammenfassen: die Ausbreitung von CREATIVITY, das Eintreten für die Rechte der Weißen, Weiße Selbstbestimmung, Weiße Befreiung, und zwar durch 100 % legale Aktivität. Ungesetzliche Aktivität ist nicht erlaubt und wird nicht geduldet. Die Grundlage für Aktivität ist die Religionsfreiheit, die jeweils durch Landesgesetze und internationale Pakte gewährleistet ist. Allerdings muss sie wahrgenommen und durchgesetzt werden!

The parent organization of our religion, of the different church organizations and of individual Church Members worldwide, headquarters being situated in Australia. (Units and individuals deriving from the former Church of the Creator, who did not become members of the CHURCH OF

CREATIVITY and who call themselves in a different way, are not recognized, there is no connection to them.). You can summarize the aims of the alliance as follows: the spreading of CREATIVITY, to speak up for the rights of White people, White self-determination, White liberation, and we will do it by 100 % legal activity. Unlawful activity is not permitted and will not be tolerated. The foundation for activity whatsoever is religious freedom which is guaranteed by national law and international agreements. Certainly religious rights must be exercised and be pushed through!

PONTIFEX MAXIMUS (P.M.)

Anknüpfend an das Römische Reich und seine Weiße Zivilisation, eine geschichtlich besonders herausragende Erscheinung, wählte Ben Klassen diesen historischen Titel für das Oberhaupt der CREATIVITY-Glaubensgemeinschaft. Er selbst trug den Titel von 1973 bis 1992. Ein ehemaliges (emeritiertes) Oberhaupt führt den Titel Pontifex Maximus Emeritus (P.M.E.). Zuletzt, von 2009 bis Ende 2015, amtierte als Pontifex Maximus Rev. Cailen Cambeul. Er führt – bis zur Bestimmung eines Nachfolgers – gegenwärtig als Administrator die CHURCH OF CREATIVITY sowie die CREATIVITY ALLIANCE.

Linking to the Roman Empire and her White civilisation, a historically outstanding manifestation, Ben Klassen chose this historical title for the head of the faith community that is CREATIVITY. He himself held the title from 1973 to 1992. A former head (emeritus head) holds the title Pontifex Maximus Emeritus (P.M.E.). The last Pontifex Maximus, Rev. Cailen Cambeul, was in office from 2009 until the end of 2015. From 2016 on – until a successor will be destined – he is leading the CHURCH OF CREATIVITY as Church Administrator and also the CREATIVITY ALLIANCE.

EINLADUNG:

Du bist eingeladen, die folgenden Seiten zu besuchen und Mitteilungen, Meinungen, Fragen, Berichte beizusteuern:

- Die deutschsprachige Website: <http://rahowadirectory.com/deutschland>

Dort ist die deutsche Ausgabe des grundlegenden, zentralen und über 500 Seiten starken Werks des Gründers zu finden: Die Ewige Religion der Natur (Original: Nature's Eternal Religion). Ebenfalls Das Kleine Weiße Buch, die überarbeitete deutsche Fassung von Ben Klassens The Little White Book. E-Mail: deutschland@creativityalliance.com

- Das Creator Forum: <http://creativityalliance.com/forum>

Br. Centurio, Kirche des Schöpfers Deutschland

INVITATION:

You are invited to visit and to contribute announcements, statements, questions and reports to:

- The German website: <http://rahowadirectory.com/deutschland>

There you will find the German Edition of the fundamental, central work of the founder, Die Ewige Religion der Natur (original: Nature's Eternal Religion), containing over 500 pages. Also Das Kleine Weiße Buch (revised German Edition of Ben Klassen's The Little White Book). Email: deutschland@creativityalliance.com

- Creator Forum: <http://creativityalliance.com/forum>

Br. Centurio, Church of Creativity Deutschland.

PROUD TO BE WHITE?

Contact Like-minded People!



CreativityAlliance.com